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ZÁPIS z rokovania komisie ZPOZ pri Mestskom úrade Stará Turá uskutočnenej dňa 

11.2.2020 o 15:30 vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu Stará Turá 

 
 

Prítomní členovia (9): 

Ing. Igor Slezáček, Ing. Anna Halinárová, Nora Pániková, Mgr. Ivona Málková, Mgr. Ľubica 

Klimáčková, Božena Michalcová, Mgr. Katarína Medňanská , Bc. Erika Držková, Bc. Zuzana Zigová 

 

Ospravedlnení členovia (12):  

PharmDr. Leopold Barszcz, Mgr. Katarína Medveďová, David Chudík, Zuzana Chudíková, Ing. 

Alexandra Kršáková Klimeková,  Nicole Jašáková, Bc. Dominika Gulánová, Michal Valenčík, Mgr. 

Elena Sládková, Mgr. Miroslav Krč, Mgr. Lívia Boorová,  Marta Adamusová, 

 

Neospravedlnení členovia (0): 

 

Ostatní (1):  

Mgr. Soňa Krištofíková 

 

PROGRAM: 

1. Zahájenie 

2. Doplnenie smernice č. 8/2019-IS  

3. Prehodnotenie personálneho zloženia a návrh nových členov 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

Bod programu č.1 Zahájenie 

Predseda komisie p. Slezáček privítal prítomných členov komisie, ktorí spoločne prediskutovali a 

následne schválili program komisie. 

  

Bod programu č.2 Doplnenie smernice č. 8/2019-IS 

Komisia prerokovala návrh smernice, ktorou sa mení a dopĺňa  Smernica č. 8/2019-IS Zásady 

odmeňovania poslancov a členov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Stará Turá a zásady činnosti 

Zboru pre občianske záležitosti pri Mestskom zastupiteľstve mesta Stará Turá.   

Komisia Zboru pre občianske záležitosti odporúča schváliť smernicu v tomto znení.  

Prebehlo hlasovanie: ZA                    8 

PROTI              0 

ZDRŽAL SA    1 

  

Bod programu č.3 Prehodnotenie personálneho zloženia a návrh nových členov 

Na vlastné požiadanie budú odstupovať štyria členovia z komisie ZPOZ. Preto vznikol problém 

s personálnym zabezpečením občianskych obradov a svadieb.  

P. Zigová navrhla, aby bol oslovený hudobník z evanjelického kostola.  
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Napokon sa komisia zhodla na tom, že to nebude ani potrebné, lebo máme kvalitné nové ozvučenie a 

lepšou cestou bude využívať reprodukovanú hudbu, teda namiesto hudobníka skôr budeme hľadať 

ochotného "technika", ktorý bude púšťať hudbu a postará sa i o ďalšie technické náležitosti. Naším 

ďalším cieľom je zabezpečiť kvalitnú hudbu, ktorú by mohla pripraviť ZUŠ. Alternatívna možnosť 

hudobníka zostáva aktuálna.  

P. Krištofíková oboznámila komisiu , že na stretnutí riaditeľov škôl tento nápad predloží a požiada o 

jeho realizáciu p. Stískala riaditeľa Základnej umeleckej školy.  

P. Medňanská bola požiadaná,  aby tiež oslovila žiakov  a učiteľov , ktorí by mali záujem o recitáciu 

a technickú obsluhu hudobnej aparatúry.     

 

Bod programu č.4 Rôzne 

P. Klimáčková požiadala prednostku úradu p. Krištofíkovú, či je možné  na zasadnutiach komisie dávať 

členom Staroturianskeho spravodajcu.  

P. Krištofíková predloží požiadavku na zváženie vedeniu mesta.  

 

Bod programu č.5 Záver 

Predseda komisie p. Slezáček poďakoval prítomným členom za účasť a o 16:45 hod. ukončil zasadnutie. 

 

Zapísala: Bc. Erika Držková , tajomníčka komisie                           .................................... 

 

 

Schválil: Ing. Igor Slezáček, predseda komisie                                 .................................... 

 

V Starej Turej dňa 11.2.2020  

 

 

 


